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متن پرسش

سلام دوباره استاد و خدا قوت استاد من سوال کننده پرسش 12544 هستم. البته خدای نکرده دنبال

بحث نیستم اما خواستم بگم که منظور من این نبود که جوانان رو از این گونه مباحث محروم کنیم

بلکه منظورم این بود که باید مقدمات لازم این مباحث رو طی کرد بعد وارد اصل اون شد اگر هم

کسی واقعا تشنه این معارف هست باید حوصله کنه و مقدمات لازم رو کسب کنه بدون زحمت نمیشه

نتایج عالی گرفت. اینم بگم که درسته افرادی که در جلسه شما میان مردم عادی نیستن اما هنوز هم

آمادگی فهم دقیق این کتاب امام رو ندارن. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حرف درستی میفرماد ولی از استعداد این نسل غافل مباشید، چیزهایی

را متوجه میشوند که خواص ما متوجه آن نیستند. بنده در جزوهی «بررسی نحلهی نجف» نشان

دادهام که چطور شهداء و رزمندگان ما تا فنای ذاتی که عالیترین مرتبهی سلوک سالکان است، پیش

رفتهاند. موفق باشید


